
Verslag van de openbare vergadering van de commissie Control, gehouden 
op 16 januari 1997 om 20.00 uur in het Stadskan-toor.

Aanwezig:

L. Kleingeld voorzitter;

R.J. Blom )

D.P. de Jong )

J.H. Kroft )

M.S. Mahawat Khan )

R. van de Stouwe ) lid;

E.G. de Leest )

mw. P. van Veen (agendapunt 1 t/m 5) )

C. van der Vlis (agendapunt 6 t/m 8) )

H.G.M. van der Zanden )

K. Tigelaar )

mw. A. Le Duc secretaris;

mw. K.G. Bekker-de Zeeuw medewerkster Bestuursondersteu-ning.

Afwezig m.k.: de fractie van SP.

Namens b. en w. aanwezig: S.J.P. Lyczak, F.C. Dales, J. Korver, 

W.D.S. van der Veen 

Meerstadt en H.J. 

Habermehl.

Ambtelijke ondersteuning: H. Kluft en B. Deterd.

Pers:  1 journalist

Publiek:  8 personen.

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

9. Rondvraag



Op de door dhr. Kroft gestelde vraag, antwoordt dhr. Lyczak dat het buitengebied binnen een

aantal maanden op de kabel zal kunnen worden aangesloten. Uiteraard brengt dit kosten 

met zich mee. Hij verwacht over ca. 4 weken het college een voorstel te kunnen aanbieden. 

Dhr.  Kroft vraagt of de riolering in het buitengebied gelijktijdig kan worden aangelegd, zodat 

er wellicht kosten bespaard kunnen worden.

Dhr. Habermehl zal nagaan of dit mogelijk is.

Dhr. Van der Zanden heeft vernomen dat de provincie een lagere prioriteit wil geven aan de 

beheersmaatregelen in de Coupépolder. De projectgroep heeft hier verzet tegen 

aangetekend. Hij vraagt of de gemeente dit ook zal doen.

Dhr. Lyczak is hier geen voorstander van. De garanties die de provincie geeft, zijn afdoende.

De gemeente blijft een en ander nauwkeurig volgen.

De voorzitter sluit de vergadering om 21.40 uur.

Aldus vastgesteld tijdens de vergadering van 6 februari 1997

de secretaris, de voorzitter,


